

### **Opening Tomorrow! Discover the Show Highlights!** 展覽明天開幕 亮點搶先看

The doors will swing open to the spectacular Restaurant & Bar Hong Kong tomorrow at the Hong Kong Convention & Exhibition Centre! Get set to meet with 300+ premium international brands and 8,000+ industry peers, and dive into a world of flavors, innovation, and excitement. Scroll down to catch a glimpse of the highlights that await you - from exotic F&B wonders, fun-filled activities to memorable takeaways.

香港餐飲展將於明天假香港會議展覽中心盛大開幕!準備好與300多個優質國際品牌和8,000 多名業內同行會面,探索各國風特色味並發掘餐飲創新意念。立即查看展覽亮點,包括外國展 團、現場趣味活動及精美展覽禮品等。期待明天與您會面

> **Last Chance to Register** 把握最後機會登記

#### Welcoming International Exhibitors from 10 countries and regions 吸引超過10個國家及地區的國際展商





**Taiwan** 





Malaysia 馬來西亞 Switzerland 瑞士

Taiwan China 中國台灣

UK 英國 USA 美國

#### JFOODO Make Its Debut @RBHK! 日本食品海外推廣中心首度亮相香港餐飲展!



JFOODO (The Japan Food Product Overseas Promotion Center) was established by the Japanese government in 2017 as part of the Japan External Trade Organization (JETRO) with the aim of boosting the export of Japanese agricultural, forestry, fishery and food products by branding them and promoting them widely around the world. Please visit their booth at 5G-D01!

JFOODO (日本食品海外推廣中心) 由日本政府於 2017 年 成立,隸屬日本貿易振興機構 (JETRO),旨在打造品牌並推 廣至世界各地,從而擴大日本農林產品、水產及食品出口。 歡迎到展位 5G-D01 了解更多!

### **Fun-filled Onsite Activities** 現場趣味活動

### Happy Hour Session 歡樂時光



Present your badge to redeem a complimentary beer as you mingle with industry peers, indulge in delicious brew, and enjoy the lively ambiance. Raise your pint glass to an unforgettable Happy Hour at RBHK!

您只需出示入場證,即可領取特色啤酒,在暢飲啤酒之餘, 與業內同行交流切磋,享受難忘的歡樂時光

Location 地點: Beer Bar

Time 5 - 6 Sep 16:00 - 18:00 7 Sep 15:00 - 17:00

## Lucky Draw 幸運扭蛋



It's your opportunity to take home more than just memories! Redeem a free themed tote bag and take a spin at our Gashapon machine for a chance to win secret gifts ranging from handy adapters to valuable dining coupons.

香港餐飲展送上特備驚喜,讓你真正滿載而歸!每位參觀人 士皆可換領精美主題環保袋乙個,並獲一次幸運扭蛋機會, 贏取便攜式旅行轉插、餐飲優惠券等神秘禮品

Location 地點: Booth: 5G-B20

## Gift Redemption 禮品換領



Follow our Social Media channels and like our specified post to get an event-themed totebag & one chance of Gashapon!

追蹤展會社交平台帳戶取得最新資訊並讚好指定貼文,即可獲的精美<mark>主題環保袋</mark>及一次<mark>幸運扭蛋</mark>機會!

Location 地點: Booth: 5G-G13

# Photo Booth 攝影攤位



It's your opportunity to take home more than just memories! Redeem a free themed tote bag and take a spin at our Gashapon machine for a chance to win secret gifts ranging from handy adapters to valuable dining coupons.

香港餐飲展送上特備驚喜,讓你真正滿載而歸!每位參觀人 士皆可換領精美主題環保袋乙個,並獲一次幸運扭蛋機會, 贏取便攜式旅行轉插、餐飲優惠券等神秘禮品。

追蹤展會社交平台帳戶取得最新資訊並讚好指定貼文,即可 獲的精美主題環保袋及一次幸運扭蛋機會!

Location 地點: Booth: 5G-C34

Last Chance to Register 把握最後機會登記

Organiser:

informa

markets

 $\bigcirc$ 

26 Harbour Road, Wanchai, Hong Kong

www.RBHK-GA.com

**Informa Markets** 

visit@rbhk-ga.com

• 17/F, China Resources Building, +852 3709 4981

Follow us:

f in RBHKGA